
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2005-12-15, § 2 

 
 Tid: 15 december 2005 kl 15.00 – 15.20 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 28 december 2005 
  

 
 
Leif Rönngren Sten Nordin                  Berthold Gustavsson  
                  (§§ 1-16 och 18-39)       (§ 17) 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Leif Rönngren (s), ordförande 
Sten Nordin (m), vice ordförande, (§§ 1-16 och 18-39) 
Ulf Fridebäck (fp) 
Berthold Gustavsson (m) 
Karin Hanqvist (s) 
Lennart Mikaelsson (kd) 
Johanna Nilsson (s) 
Åsa Romson (mp) 
Gunnar Sandell (s) 
Kajsa Stenfeldt (v) 
Anna Wersäll (m) 

 
Ersättare 

 Marianne Ahlgren (fp), tjänstgörande 
Helena Bonnier (m), tjänstgörande § 17 
Bo Ekvall (s) 
Maurice Forslund (kd) 
Gunilla Hansson (s) 
Olivia Hasahya (s), tjänstgörande 
Ewa Schenström (m) 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Jan Tigerström (m) 

 
Tjänstemän 

 Markdirektören Göran Långsved och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Anita Forsberg, Lars Fränne, 
Lennart Gustafsson, Bengt Hjelm, Gunnar Jensen, Göran Widegren samt 
borgarrådssekreteraren från roteln Petra Nieto. 
 
 



  

Ordföranden Leif Rönngren (s) tackade markkontoret och trafikkontoret för kontorens  
gemensamma middag för marknämnden och trafiknämnden den 13 december 2005. 
 
Vice ordföranden Sten Nordin (m) tackade ordföranden Leif Rönngren (s), mark-
nämnden och markkontoret för  avtackningen av honom under nämndmiddagen. 

 
 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 
 
Skrivelser för beredning 
----------------------------- 
 
Anmälan gjordes av inkommen skrivelse till marknämnden enligt följande: 
 
 Trädförnyelse och Riddersvik av ledamoten Åsa Romson (mp). 

Beslut 
 
Marknämnden beslöt att överlämna skrivelsen till markkontoret för beredning. 
 
 
Fråga om exploateringen för ungdoms- och studentbostäder i kv Tvärslån i Högdalen   
------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Marknämnden behandlade vid sammanträdet den 24 november 2005, § 20, en 
överenskommelse om överlåtelse av mark och exploatering för ungdoms- och 
studentbostäder i kv Tvärslån i Högdalen till SBC Mark AB och frågade då om 
exploateringens konsekvens för företag i området och om exploateringskostnaden. 
Markkontoret hade i anledning härav den 13 december 2005 avgivit promemoria i 
ärendet. 
 
Beslut 
 
Marknämnden tackade för promemorian. 
 
Fråga om planförslag för Norra Djurgårdsstaden samt lägesredovisning av Norra 
Djurgårdsstaden 
-------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Marknämnden behandlade vid sammanträdet den 24 november 2005, § 26, ett 
remitterat planförslag för Norra Djurgårdsstaden samt lägesredovisning av Norra 
Djurgårdsstaden och frågade då om exploateringens konsekvens för företag i området 
och pågående förhandlingar i frågan. Markkontoret hade i anledning härav den 12 
december 2005 avgivit promemoria i ärendet. 
 
Beslut 
 
Marknämnden tackade för promemorian. 
 
 

 
 



  

    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
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